
 Bestyrelsesmøde onsdag d. 22. februar 2023

Afbud: Svend Erik

Online deltagere: Ingen

1.  Orientering fra kontoret

Kontoret har fået nye computere. 
Stig arbejder med revisoren for at få regnskabet færdigt. 
Medlemstallet er på niveau med sidste år på samme tidspunkt.

2. Regnskab pr. 31.1.23

VI afventer færdiggørelse fra revisor.

3. Budget

Afventer årsrapport.

4. Orientering fra udvalg

Begynderudvalget:

Har holdt møde med Carsten for at planlægge begyndertræningen.

Juniorudvalget:

Ingen aktivitet p.t.

Turneringsudvalget:

Ingen aktivitet p.t.

Husudvalget:

Klubhusets gavl males i forbindelse med banens dag.

Smuksakkerne:

Ingen aktivitet p.t.

Baneudvalget:

Se sidst i dette dokument*

Rekrutteringsudvalget:

Der er kommet yderligere et par frivillige. Se i øvrigt pkt. 7.



Sponsorudvalget:

Udvalget forventer, at budgettet nås. Nye skilte er lavet, der skal laves huller i græsplænen til dem,
hvilket gøres i samarbejde med chefgreenkeeperen.

Eliteudvalget:

Opstartsmøde i mandags. Der bliver 3 herrehold, seniorholdet nedlægges på grund af mangel på 
damespillere.

5. SGV fællesmøde (Skanderborg Golfklubs Venner)

Vi informerede SGV om status i golfklubben. 
Hvad kan vi gøre for at ”brande” SGV for vores medlemmer, så flest muligt melder sig ind i 
SGV. SGV holder eget møde og vender tilbage med deres forslag.
Der er lavet en aftale mellem SGV og Golfklubben (og Sparekassen Kronjylland) om, 
hvordan vi bedst sikrer, at den samlede rentebetaling bliver mindst mulig. Dette kan ske 
ved midlertidigt at overføre likvide midler fra den ene forening til den anden, i det omfang 
en af foreningerne måtte have rentebærende gæld.

Det blev diskuteret, hvorvidt der skulle være tvungen medlemskab af SGV for nye 
medlemmer. Bestyrelsen besluttede på Stigs foranledning, at der i stedet skulle informeres 
intensivt om fordelene ved medlemskab, idet vi nødigt vil tvinge en ekstra betaling igennem
ved oprettelse af medlemskab af Golfklubben.

6. Fondsudvalg

Fondsudvalget består af Susanne og Anni, som har indvilliget i at kigge på mulighederne 
for at søge fondsmidler, eller andre midler, til specifikke, prioriterede formål.
Eksempler kunne være hegnet til driving range, skur til udstyr ved driving range, solceller 
eller aktiviteter af forskellig karakter. 
Kai oplyste, at der er ekstra stor villighed til at yde fondsmidler, når det drejer sig om midler 
til børn/unge eller ældre. 

7. Bestyrelsens forventninger til rekrutteringsudvalget

Lene har spurgt, hvilke forventninger bestyrelsen har til rekrutteringsudvalget. 
Bestyrelsen har en målsætning om, at der som minimum skal indmeldes ca. 10% af det 
nuværende antal medlemmer hvert år, idet det nogenlunde svarer til afgang af medlemmer.
Derudover er det naturligvis vigtigt at fastholde de nye medlemmer i klubben. 
Vi har et årligt budget til markedsføring på omkring kr. 80.000.-

8. Forberedelse af generalforsamling

Punkterne til generalforsamlingsindkaldelsen blev gennemgået.

9. Næste møder

15/3 kl. 17.00

22/3 kl. 19.00 generalforsamling. Bestyrelsen møder 18.30!

18/4 kl. 17.00 (tirsdag)

24/5 kl. 17.00

10. Evt.

Ingen punkter



*

Update banen februar 2023
Maskiner: Vi har byttet vores walkbehind prikker til en speedbrush. Den måtter bare sand 

vanvittig godt ned. 
Alle maskiner er stort set serviceret/repareret og Jan og Palle har sparet os for mange 
penge i stumper p.g.a. deres ideer.

Ruinen Dammwand er sat op. Vi er ved at pumpe vand i, der var en lille utætheden som blev 
lavet i mandags. Vi mangler lige finish (afregning med jord, såning og tromnling)

Driving Der er lavet aftale om stænger, men m.m.
Satser på medio marts måske lidt før.
Boldvasker serviceres hos greenkeeperne.
Der lægges nye fliser.

Bag Tee 18 Der etableres søkig. Underskov er fjernet, træer fældet og der rodfræses 3.3.

Uglekasser Der er købt 3 uglekasser som sættes op.

Banens dag Der sendes indbydelse ud til banens dag i denne uge.

Personale Vi har holdt afsked med Bjarne. Palle er ansat i fleksjob.

Greens: Vi klipper greens i dag, giver mikronæring i morgen, tromler fredag.
Første gødning i form af lawn sand gives primo marts.

Affald Vi har netop haft møde med MJT container. Vi skal i gang med at sortere affald og 
skraldespande skal vøk fra banen.
Vi sætter 5 af vore skraldespande ved teltet hos greenkeeperne. Her kan spillere 
smide deres sorterede affald i. Der laves også løsning hos Stig.


